

《单词百科:sterilizer是什么意思?sterilizer怎么发音?sterilizer的解释和用法》

英语单词sterilizer是什么意思?sterilizer怎么读?sterilizer怎么发音?简答网为您整理了sterilizer的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



sterilizer怎么读

sterilizer的读音:[' ster ə la ɪ z ə (r)]

sterilizer的意思

1、n.消毒者，消毒器;

sterilizer的相关词组

- 1、Arnold sterilizer 阿诺德杀菌器;
- 2、boiling sterilizer 煮沸灭菌器，煮沸消毒器;

sterilizer的近义词

- 1、 **antiseptic** adj.防腐的;无菌的;异常洁净的;诚实无欺的;
- 2、 **autoclave** n.压热器;高压蒸气灭菌器;
- 3、 **bactericide** n.杀菌剂;
- 4、 **disinfectant** n.消毒剂, 杀菌剂;
- 5、 **germicide** n.杀菌剂;

sterilizer的双语例句

- 1、 The disinfectant effect of static electricity absorptive air sterilizer was better.

静电吸附型空气消毒机消毒效果优于传统紫外线消毒法.

- 2、 At present, with the development of pharmaceutical and foodstuff, rotatory sterilizer is needed more and more.

目前,随着制药、食品等行业的发展,越来越需要旋转式灭菌设备.

- 3、 Simultaneously uniform sterilizer for icecream has the function of sterilization via heating.

同时,本机还有加热灭菌功能.

- 4、 Lately, a new type of sterilizer has appeared on the market.

最近,一种新型的灭菌器问世了.

- 5、 Objective To monitor the sterilizing effect of pulsing vacuum pressure steam sterilizer.

目的:监测脉动真空压力蒸气灭菌器灭菌效果.

- 6、 The sterilizer is classified to Class I pressure container, Prohibit overheating or overpressure.

本器属第一类压力容器,严禁超压、超温使用.

- 7、 I think it's better to buy a steam sterilizer.

我觉得你最好买个蒸汽的消毒器.

8、 In the process of UHT milk, we usually used tubular sterilizer to heat milk indirectly.

在超高温瞬间灭菌(UHT)牛奶加工过程中, 我们通常使用管式灭菌机间接加热牛奶.

9、 Be responsible for supervising sterilizer qualification and ensure sterilization process effective and safe to products.

负责灭菌柜的验证,确保灭菌过程的有效性和对产品的安全性.

10、 Nursing Bottle Sterilizer 1 Pc . Wash often . Keep clean.

奶瓶消毒锅1个常清洗、保持清洁.

11、 The triple plus vacuum sterilizer is the main sterilization equipment in dental clinic.

三次预真空灭菌器是牙科诊所灭菌的主要设备.

12、 This sterilizer is of simple structure, easy to install and managing and safeguarding.

此消毒器结构简单, 便于安装、管理和维护.

13、 This article introduces the fuzzy intelligent control system of a new medical pulsation vacuum sterilizer.

论文叙述了一种新型医用脉动真空灭菌器的模糊智能控制系统.

14、 We are Chinese Producer of Oxygen Bar, Oxygen concentrator, Cosmetic apparatus, Medical sterilizer and additional items.

我们是中国人制作的氧吧, 氧气浓缩机, 美容仪器, 医用灭菌器,并新增加的项目.

以上是简答网为您整理的sterilizer怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于sterilizer的用法、

sterilizer的释义、sterilizer的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sterilizer>